

Title (en)

Method and arrangement for continuously printing textiles.

Title (de)

Verfahren und Anordnung zum aufeinanderfolgenden Bedrucken von Textilien.

Title (fr)

Méthode et installation pour imprimer les textiles en continu.

Publication

**EP 0401841 A2 19901212 (DE)**

Application

**EP 90110838 A 19900607**

Priority

DE 3918945 A 19890609

Abstract (en)

The alignment of textile products (12), which are to be printed, on pallets (10) of a textile printing machine is effected with the aid of a projected sample film (22) which is aligned on an illumination table or an illumination panel (16) in correspondence with a trial print which was arranged on the pallet (10). The image of the sample film (22) is projected via a mirror (24) onto the pallet (10), on which the textile product (12) is displaced until the image lies in the region which is to be provided with the print. <IMAGE>

Abstract (de)

Das Ausrichten von zu bedruckenden Textilerzeugnissen (12) auf Paletten (10) einer Textildruckmaschine erfolgt mit Hilfe eines projizierten Musterfilms (22), der an einem Leuchttisch oder einer Leuchtplatte (16) in Übereinstimmung mit einem Probendruck, der auf der Palette (10) angeordnet war, ausgerichtet wird. Das Bild des Musterfilms (22) wird über einen Spiegel (24) auf die Palette (10) projiziert, auf welcher das Textilerzeugnis (12) verschoben wird, bis das Bild in dem Bereich liegt, der mit dem Druck zu versehen ist.

IPC 1-7

**B41F 15/04; B41F 15/10**

IPC 8 full level

**B41F 15/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B41F 15/04** (2013.01)

Cited by

US8978551B2; WO2014018588A1; WO9626838A1; US9254640B2; US9446603B2; US9070055B2; US9248664B2; US9427996B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0401841 A2 19901212; EP 0401841 A3 19910605**

DOCDB simple family (application)

**EP 90110838 A 19900607**